
OBČINA KAMNIK 
OBČINSKI SVET 
 
Številka: 0322-0012/2024 
Datum:   20. 11. 2024 
 
 

ZAPISNIK 
13. seje Občinskega sveta z dne 20. novembra 2024 

 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
====================================================================== 
Od 29 članic in članov Občinskega sveta je na seji prisotnih 26 članic in članov. Mag. Ema 
Rode in Aleš Lipičnik sta odsotnost opravičila. 
 
Sejo je vodil Matej Slapar, župan. 
 
Poleg članic in članov Občinskega sveta so se seje udeležili še: 
- Bogomira Skvarča Jesenšek, direktorica občinske uprave, 
- dr. Marija Tadeja Ježek, podsekretarka – vodja Oddelka za urejanje prostora, 
- Katarina Vegel, podsekretarka – vodja Oddelka za družbene dejavnosti,  
- Boris Ravbar, podsekretar – vodja Oddelka za razvoj in investicije, 
- Timotej Štritof, podsekretar – vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, gospodarske 

javne službe in finance, 
- Marija Kos, podsekretarka – pomočnica vodje Oddelka za področje finančnega 

poslovanja, 
- Lidija Petek Malus, strokovna sodelavka VII/2 (II), 
- Lidija Fujan, svetovalka za premoženjsko-pravne in splošne zadeve, 
- Lidija Božič, višja svetovalka za proračun in zaključni račun, 
- Kristina Zabavnik, višja svetovalka za delovanje organov občine,  
- Aleš Senožetnik, Gorenjski glas. 
 
 
POTRDITEV ZAPISNIKA 12. SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 16. OKTOBRA 2024 
====================================================================== 
Zapisnik je objavljen v gradivu št. 13. 
 
Pripombe na zapisnik ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet sprejme zapisnik 12. seje Občinskega sveta z dne 16. oktobra 2024. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 27;  
Za: 27;  proti: 0. 
 
 
DNEVNI RED 
====================================================================== 
Predlog dnevnega reda je objavljen v gradivu št. 13.  
 



Ivanka Učakar je predlagala razširitev dnevnega reda s točko »Volitve in imenovanja«, ki se 
jo uvrsti na dnevni red kot 1. točko, ostale pa se ustrezno preštevilčijo. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 27;  
Za: 27;  proti: 0. 
 
Timotej Štritof je predlagal razširitev dnevnega reda s točko »Potrditev Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta (DIIP) in Investicijskega programa (IP) »ID 1235647 – 
sanacija LC 160081 Klemenčevo«, ki se jo uvrsti na dnevni red kot zadnjo točko. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 27;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji dnevni red 13. seje Občinskega sveta: 
 
1. Volitve in imenovanja 
2. Vprašanja in pobude 
3. Predlog Odloka o določitvi takse za obravnavanje pobud za spremembo namenske 

rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu Občine Kamnik – druga obravnava 
4. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za območje EUP KE-26/128 – Ak v občini 

Kamnik za odstopanje od PIP, določenih z OPN (identifikacijska št. PA: 4093) 
5. Predlog Odloka o proračunu Občine Kamnik za leto 2025 – prva obravnava 
6. Potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) in Investicijskega 

programa (IP) »ID 1235647 – sanacija LC 160081 Klemenčevo« 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 27;  
Za: 27;  proti: 0. 
 
 
Ad 1) VOLITVE IN IMENOVANJA 
====================================================================== 
Predlog sklepa so članice in člani sveta prejeli po elektronski pošti.  
 
Predlagatelj: Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Ivanka Učakar, predsednica Komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep – mnenje k imenovanju direktorice Doma 
starejših občanov Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 27;  
Za: 27;  proti: 0. 
 
 
 



Ad 2) VPRAŠANJA IN POBUDE 
====================================================================== 
Na zastavljena vprašanja svetniške skupine Gibanja SVOBODA – Karle Urh je odgovorila dr. 
Marija Tadeja Ježek, svetniške skupine Lista MS – Romane Učakar je odgovoril Boris 
Ravbar in svetniške skupine LSU – Aleksandra Uršiča je odgovorila Lidija Fujan. 
 
 
Ad 3) PREDLOG ODLOKA O DOLOČITVI TAKSE ZA OBRAVNAVANJE POBUD ZA 

SPREMEMBO NAMENSKE RABE PROSTORA V OBČINSKEM PROSTORSKEM 
NAČRTU OBČINE KAMNIK – DRUGA OBRAVNAVA 

====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 13. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Marija Tadeja Ježek, podsekretarka – vodja Oddelka za 
urejanje prostora. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o določitvi takse za obravnavanje pobud za 
spremembo namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu Občine Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Ad 4) PREDLOG SKLEPA O LOKACIJSKI PREVERITVI ZA OBMOČJE EUP KE-26/128 

– AK V OBČINI KAMNIK ZA ODSTOPANJE OD PIP, DOLOČENIH Z OPN 
(IDENTIFIKACIJSKA ŠT. PA: 4093) 

====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 13. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Marija Tadeja Ježek, podsekretarka – vodja Oddelka za 
urejanje prostora. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za območje EUP KE-
26/128 – Ak v občini Kamnik za odstopanje od PIP, določenih z OPN (identifikacijska št. PA: 
4093). 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 
 



Ad 5) PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE KAMNIK ZA LETO 2025 – PRVA 
OBRAVNAVA 

====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 13/I. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Marija Kos, podsekretarka – pomočnica vodje Oddelka za 
področje finančnega poslovanja. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: Aleksander Uršič – LSU.  
 
Svetnice in svetniki: dr. Rok Novak, Matija Sitar Močnik, Alenka Jevšnik, Natalija Berlec, 
Karla Urh, Ivanka Učakar, Bojana Pančur, Jože Korošec, Robert Prosen, Matjaž Šporar, 
Nina Semprimožnik, Vojko Tonin, Aleksander Uršič in Dragica Požek.  
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovorila župan Matej Slapar in poročevalka Marija Kos.     
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
1. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o proračunu Občine Kamnik za leto 2025 v 

prvi obravnavi. 
 
2. Predlagatelj naj pri pripravi predloga odloka za drugo obravnavo upošteva pripombe, 

podane na prvi obravnavi, oziroma odgovori, zakaj jih ni možno upoštevati. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 27;  
Za: 21;  proti: 3. 
 
 
Ad 6) POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA 

(DIIP) IN INVESTICIJSKEGA PROGRAMA (IP) »ID 1235647 – SANACIJA LC 
160081 KLEMENČEVO« 

====================================================================== 
Investicijsko dokumentacijo so članice in člani sveta prejeli po elektronski pošti. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Timotej Štritof, podsekretar – vodja Oddelka za gospodarske 
dejavnosti, gospodarske javne službe in finance. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Aleksander Uršič in Jože Korošec. 
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovorila župan Matej Slapar in poročevalec Timotej Štritof.      
 
 
 
 
 



Občinski svet je sprejel naslednji 
sklep: 

 
1. Občinski svet Občine Kamnik potrdi Dokument identifikacije investicijskega projekta 

(DIIP) »ID 1235647 – sanacija LC 160081 Klemenčevo«. 
 

2. Občinski svet Občine Kamnik potrdi Investicijski program (IP) »ID 1235647 – sanacija LC 
160081 Klemenčevo«. 

 
Glasovanje:  
Prisotno: 27;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.15.  
 
 
      Zapisnik vodila:            Predsedujoči: 
     Kristina Zabavnik                Matej Slapar  
                          ŽUPAN     


	DNEVNI RED

